
 

 

 
Vi i Vänsterpartiet reagerade kraftfullt på en artikel i VK den 24 oktober 

om Mimers gamla gymnastiksal. Att kommunala tjänstepersoner nu 

överväger förhyrningar av fastigheter som vi sålde för mindre än 5 år sen 

är djupt upprörande. 

  

Fastigheten renoverades upp av kommunen och såldes för mindre än fem 

år sedan, under mandatperioden 2014–2018. Det skulle kunna betraktas 

som rena stölden att först rusta upp fastigheter för skattemedel, sedan 

försälja till privata fastighetskapitalister och för att nu, några år senare, 

planera kostsamma förhyrningar i samma fastighet. Återigen riskerar detta 

att bli en lukrativ affär för privata företag men en förlust för skattebetalarna 

och den samlade kommunnyttan.  

 

Detta är bara ett av många exempel på hur den ledande oheliga alliansen 

med S och M säljer ut umebornas gemensamma egendom som både på 

kort och lång sikt behövs för kommunala behov. Fastigheten ligger 

dessutom på central strategisk mark vilket innebär att de avhänder sig all 

framtida kommunal rådighet över centrumfyrkanten. Det är inte bara 

kortsiktigt, utan också dumdristig.  
 

 

Gjordes en konsekvensanalys av de kommunala behoven innan 

Mimerskolans gymnastiksal såldes? 

 


